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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Z wielkim zaniepokojeniem przyj¹³em informacjê o pominiêciu drogi S16 w projekcie Rady Ministrów

zmieniaj¹cym rozporz¹dzenie w sprawie ustalenia sieci autostrad i dróg ekspresowych.
Region Warmii i Mazur jest najmniej rozwiniêt¹ czêœci¹ naszego kraju, jest te¿ czêœci¹ najbardziej za-

niedban¹ w zakresie rozwoju gospodarczego. Jedn¹ z przyczyn takiego stanu rzeczy jest katastrofalna
sytuacja infrastrukturalna. Decyzja o wy³¹czeniu drogi S16 z krajowej sieci dróg i autostrad jest dla
mieszkañców naszego regionu bardzo krzywdz¹ca. Trudno znaleŸæ argumenty, które mia³yby wykazaæ
zasadnoœæ takiego kroku. Pozbawienie naszego regionu tej drogi pog³êbi jeszcze dysproporcje wobec in-
nych regionów. Integracja infrastrukturalna pó³nocnowschodniej Polski z krajow¹ sieci¹ drogow¹ jest
warunkiem sine qua non rozwoju gospodarczego naszego województwa. Polska to kraj równych szans,
a nam tak¹ decyzj¹ mocno ogranicza siê te szanse.

Maj¹c na uwadze, ¿e projekt rozporz¹dzenia jest przyczynkiem do dyskusji nad przedmiotowym pro-
blemem, wierzê, ¿e Pan Minister podzieli przytoczone argumenty – s¹ to argumenty nie tylko moje, ale
i wszystkich mieszkañców Warmii i Mazur. Mam nadziejê, ¿e bêdê mia³ tê przyjemnoœæ, by w Pana imie-
niu poinformowaæ spo³eczeñstwo naszego regionu o fakcie w³¹czenia drogi S16 do krajowej sieci dróg.

Z wyrazami szacunku
Marek Konopka




